

Canadian Lions Eyeglass RECYCLING Centre

Centre canadien de recyclage des lunettes Lions
CLERC, an out of sight opportunity to aid the vision impaired of the world!



NEW

The Lions Eyeglass Recycling Centre is excited and proud to announce an award in the name of an originating member of the program.

The CLERC Gordon Prusky Award

Honour a fellow Lion or community member for their outstanding service and contributions toward eye glass recycling, sight and the environment.

Cost: \$500.00 CAD*

Mail application along with donation to CLERC at:

Canadian Lions Eyeglass Recycling Centre
Bay #2, 1216 - 34 Avenue NE, Calgary, AB T2E 6L9

Allow 4 to 6 weeks for recognition to arrive.

*Please note Alberta Lions Clubs, cheques from gaming funds cannot be used towards this award as it doesn't meet our use of proceeds.

NOUVEAU

Le Centre de recyclage de lunettes Lions est heureux et fier d'annoncer un prix au nom d'un membre fondateur du programme.

Le prix Gordon Prusky du CLERC

Honorez un autre Lion ou un membre de la communauté pour son service exceptionnel et sa contribution au recyclage des lunettes, à la vue et à l'environnement.

Coût : 500,00 \$ CAD*

Envoyez la demande accompagnée du don au CLERC à :

Centre de recyclage de lunettes des Lions canadiens
Baie #2, 1216 - 34 Avenue NE, Calgary, AB T2E 6L9

Comptez 4 à 6 semaines pour que la reconnaissance arrive.

*Veuillez noter qu'au sein des Lions Clubs de l'Alberta, les chèques provenant des fonds de jeu ne peuvent pas être utilisés pour cette récompense car ils ne correspondent pas à notre utilisation des bénéfices.